
Referat for møde i Info/event-gruppen, tirsdag d. 13. august kl. 14.30-16 i 

Christianshavns Beboerhus  

Deltagere: Jette Phillipsen, Asbjørn Kaasgaard, Jane Lytthans, Jette Arendrup, Ulla Bo Skovvart, 

Felizia Windfeld Kock (sekretariatet)  

Dagsorden:  

1. Valg af mødeleder  

2. Valg af referent  

3. Status på Christianshavnerdagen  

4. Bøsninger ved Snorrebroen (huller til parasoller) 

5. Status på lån af papirøens lokaler til Nytårskur 

6. Næste møde 

7. Evt.  

 

1. Valg af mødeleder  

Jette Philipsen  

 

2. Valg af referent 

Felizia Windfeld Kock (Sekretariatet) 

 

3. Status på Christianshavnerdagen – Vi gennemgår bilagene og drøfter, hvad vi 

mangler.   

 

Bilag: 1. Status på aftaler, 2. Foreningsboder, 3. Sundhedsområde, 4. 

Kommunikationsplan, 5. Opdateret situationsplan, 6. Budget 

Status på aftaler:  

- De fleste aftaler og tilladelser er i hus for at gennemføre arrangementet.  

- Der har ikke været nogen respons fra bagere, så vi regner med, at vi kører uden igen i 

år. Det gik fint sidste år, hvor folk selv købte med fra Lagkagehuset eller købte 

forplejning i butikkerne i gaden.  

- EDC-ejendomsmægler burde komme med en kaffevogn og uddele gratis kaffe. Det er 

endnu uklart, hvor meget kaffe, de kan servere og om det kun er filterkaffe.  Det 

undersøger Felizia.  

- Vi vil gerne have en til kaffevogn i gaden, som sælger forskellige slags kaffe.  Felizia 

kontakter mulige aktører, herunder Riccos, der hører til i telefonkiosken på Torvet og 

Broens Gadekøkken.  

-  Ulla går rundt med flyers i Sankt Annæ Gade og informerer butikkerne om 

arrangementet. 

- Blomsterboden donerer buket til Havnens Pris  Jette Arendrup koordinerer  

-  Felizia bestiller plakette til prismodtager af Havnens Pris  

Bekræftede deltagere til debatterne:  

1. Politisk debat om KP24, kap. 5 med fokus på havnen og miljøforurening: 

- Marianne, Miljøpunkt – Oplæg og deltagelse i debat 

- Line Barfod (Ø) 



- Morten Melchiors (c) 

- Klaus Mygind (sf),  

- Louise Theilade Thomsen (V) 

- Mia Nyegaard (Radikale) har givet sin tentative bekræftelse, da hendes deltagelse 

afhænger af, hvor langt budgetforhandlingerne er. Vi vil gerne have en alternativ politiker 

fra de Radikale Venstre, hvis Mia Nyegaard ikke kan.  Felizia kontakter.  

- Vi afventer stadig svar fra Socialdemokraterne. Lars Weiss har udtrykt, at han gerne vil 

deltage i debatten, men det afhænger om de er færdige med budgetforhandlingerne. Felizia 

har tæt kontakt til medlemssekretæren for partiet. Vi modtager nok først et endegyldigt svar 

om partiets deltagelse lige op til.  

2. Politisk debat om sundhed og trivsel:  

- Katrine Kildgaard Nilsen (Radikale Venstre)  

- Claus Buch (Venstre) Bekræftet 

- Gyda Heding (Enhedslisten)  

Foreningsboder og sundhedsområde:  

- Der er i alt 21 bekræftede boder, herunder fem sundhedsboder og fire politiske partier 

- Felizia kontakter aktører til en mediebod: Christianshavneren, Os fra Christianshavn, 

Christianshavns Kvarter 

Socialdemokraterne Indre By og Christianshavn  

Ejendomsmægler EDC Indre by og Christianshavn 

Radikale Venstre Indre By og Christianshavn  

Christianshavns Lokalhistoriske Forening  
& Arkiv 

Christianshavns Travlajelaug 

Christianshavns Torvenetværk  

Sofiebadet  

Glad Sol – Mosaik værksted 

COOP Christianshavn 

Miljøpunkt Indre By og Christianshavn 

Repair Café  

Plastikpose Frit Christianshavn  

Enhedslisten  

Mediebod: Christianshavneren  

Foreningen Bien  

Konservative  

CLU bod  

Christianias Sundhedshus 

Bedre Psykiatri Amager 

SIND København 

Center for Demens 

CLUs sundhedsbod 

 

Opdateret situationsplan  

- Felizia opdaterer planen og laver et forslag til en opstillingsplan med boderne, som hun 

sender til arbejdsgruppen.  



Status på økonomi:  

- Vi kommer til at gå over budget med ca. 5.000 kr. De forskellige poster er steget siden 

sidste år.  

- Der skal lægges penge af til forplejning. Vi regner med 1500 kr. til vand, sandwichs osv. 

til frivillige, eventpiloter, moderator, band  

Hvilke aktiviteter skal vi have i LU-boden? 

- PR for lokaludvalgets arbejde  

- Reklame for arbejdsgrupperne inkl. materiale – beskrivelse af arbejdsgrupper på A4-

papir/A3-papir – evt. med kontaktoplysninger på tovholder  

- Uddeling af CLU-flyers  Felizia bestiller flere 

- CLU Muleposer – skal ikke uddeles generelt, men kan uddeles til politikere + 

bydelsplan  

- I Medieboden, som placeres ved siden af CLUs bod, kan der lægges folder om 

indvielse af den nye B&W-arbejder skulptur.  Jette Arendrup står for det. 

Hvilke materialer skal vi huske? 

- Flyers  

- Muleposer  

- Bydelsplaner  

- Dug til bordet  

- Banner  

- Beach Flag   

- Værktøjskasse  

- Nøglesnore – MAKS 100 styks – primært til LU-medlemmer, når de deltager i 

arrangementer  Felizia undersøger andre leverandører – Forsøger at nå det til C-

dagen  

Drejebog og praktik 

- Felizia sender drejebog til gruppen 

- Asbjørn afhenter ting om lørdagen i Beboerhuset 

- OBS – Sundhedsgruppen skal lægge tingene i lokalet inden lørdag d. 7. september, 

som asbjørn tager med i bilen.   

- Foreningsboder ankommer kl. 10  

- Arbejdsgruppen ankommer kl. 9  

- Eventpiloter ankommer kl. 9  

 

 

4. Bøsninger ved Snorrebroen (huller til parasoller) Skal vi lave en ansøgning til TMF?  

Felizia har været i dialog med TMF. Det er ikke muligt at placere hullerne på selve broen, 

men vi kan ansøge om at placere hullerne i vejen. Alle kan søge tilladelse til at skabe 

ændringer eller muligheder på de offentlige veje. Hvis det er permanente fysiske 

ændringer, søger men ved at indsende projektet pr. mail til vejaendring@kk.dk. Så 

undersøger enheden Tilladelse til Vejændring om der kan gives en tilladelse. Vejledning på 

kommunens hjemmeside: https://www.kk.dk/borger/parkering-trafik-og-veje/trafik-og-

veje/soeg-tilladelse-til-vejaendringer 

 

Beslutning:  

mailto:vejaendring@kk.dk
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fborger%2Fparkering-trafik-og-veje%2Ftrafik-og-veje%2Fsoeg-tilladelse-til-vejaendringer&data=05%7C02%7C%7C2053f696fb5b4aa8dfd208dcb556c180%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638584631423481820%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=f1o%2Fq9VWJDQF0Vzfi3w4CNGTPKYuXqsdC9nf78nLk5Y%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.kk.dk%2Fborger%2Fparkering-trafik-og-veje%2Ftrafik-og-veje%2Fsoeg-tilladelse-til-vejaendringer&data=05%7C02%7C%7C2053f696fb5b4aa8dfd208dcb556c180%7C769058ab4487418f8b6cf4b48243edd7%7C0%7C0%7C638584631423481820%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=f1o%2Fq9VWJDQF0Vzfi3w4CNGTPKYuXqsdC9nf78nLk5Y%3D&reserved=0


Sekretariatet ansøger, på vegne af Asbjørn, om to bøsninger på hver sin side af 

Snorrebroen 

 

 

5. Status på lån af papirøens lokaler til Nytårskur  

Bilag: 1. Mail fra Klaus Kastbjerg  

 

Klaus Kastbjerg har godkendt anmodningen om at holde nytårskur på Papirøen – Se bilag.  

Jette, Asbjørn og Felizia har aftalt møde med Klaus Kastbjerg om mulighederne for 

afholdelse tirsdag d. 13/8 kl. 17.  

 

Beslutning:  

Jette og Asbjørn orienterer arbejdsgruppen efter mødet.  

 

6. Evt.  

Arbejdsgruppen mangler medlemmer og ser gerne, at der kommer 1-2 flere med.  

 

7. Næste møde  

Tirsdag d. 8. oktober kl. 14:00 i Beboerhuset  

 

Foreløbige punkter til dagsorden:  

- Evaluering af Christianshavnerdagen  

- Planlægning af juletræstænding på Torvet 

- Planlægning af Nytårskur 

Felizia fra sekretariatet går på barsel d. 20. september. Der vil komme en barselsvikar i 

perioden Felizia er væk til at betjene arbejdsgruppen.  

 

 


